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Автор на основе анализа нормативных правовых актов, российских и зарубежных источников и с учетом значительного охвата государств 
мира системой международного розыска обозначает преследуемые государствами — участниками международного розыска цели и 
вытекающие из них обязанности, приводит сведения о том, какие органы в зарубежных государствах действуют в связи с объявлением в 
Российской Федерации лица в международный розыск. Особое внимание уделено информационному обеспечению действий зарубежных 
органов юстиции и правоохранительных органов в связи с объявлением в Российской Федерации лица в международный розыск. 
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Based on an analysis of regulatory legal acts, Russian and foreign sources and taking into account the signifi cant coverage of the world’s states 
by the international search system, the author denotes the goals pursued by the participating States of the international search and the obligations 
arising from them, provides information about which bodies in foreign states operate in connection with the announcement in the Russian Federa-
tion of a person on the international wanted list. Particular attention is paid to information support for the actions of foreign justice and law enforce-
ment agencies in connection with the announcement of a person on the international wanted list in the Russian Federation.
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